
Ik ben absoluut tegen het voorgenomen besluit om voor het komende seizoen de jacht op konijnen 
(landelijk) en de jacht op hazen (Groningen, Utrecht en Limburg) niet te openen.

Ik ben 47 jaar en al mijn hele leven buitenmens en jager in hart en nieren. Vanaf mijn 4de levensjaar 
loop ik in de jagerswereld mee. Op mijn 18de heb ik meteen de jachtcursus gevolgd en met succes 
afgerond. Een kleine 30 jaar geleden nam ik het jachtveld over wat destijds beheerd werd door mijn 
vader en opa en waar ik al jaren mee liep. Mede door die jarenlange verbondenheid met hetzelfde 
veld heb ik er ook als geen ander belang bij om te zorgen dat er een goede wildstand komt dan wel 
gehanthaafd blijft. In tegenstelling tot wat veel mensen denken is het jagen veel meer dan het 
doodschieten van dieren. Het overgrote deel van de tijd die ik in het jachtveld doorbreng ben ik er 
dan ook zonder geweer. Daar waar nodig en mogelijk steek ik het wild mijn helpende hand toe. Denk 
daarbij aan het inzaaien van kruidenmengsels en het fysiek aanwezig zijn bij het grasmaaien om 
jonge hazen of reekalveren te redden van de maaidood.

Er gaan reeds vele jaren veel tijd zitten in observaties ,tellingen en predatorenbeheer van bv kraaien 
en vossen. Ook het houden van (al dan niet nachtelijk) toezicht op stroperij neemt veel tijd in beslag. 
Ik ben het jaarrond, wekelijks vele uren te vinden in mijn veld. Voor en tijdens het jachtseizoen ga ik 
met mijn warmtebeeldkijker op pad om bevestigd te krijgen of mijn beeld van de huidige wildstand 
klopt. Aan de hand van dit totaalplaatje beslis ik hoeveel wild er maximaal geschoten mag worden 
dat seizoen. Het betreft dan max 30% van de stand maar meestal blijven we hier nog onder. Wat 
konijnen betreft is het veld wat ik beheer geen rijk gebied en daarom schieten we er dan ook alleen 
als de stand dit toelaat. 

De stand van de hazen is hier de laatste 5 jaar aan een opmars bezig. Het is duidelijk dat al die moeite 
en uren die ik er met veel plezier in steek zijn vruchten afwerpt. In combinatie met het vertrouwen 
van de wetgeving dat een jager verplicht is een goede wildstand na te streven maakt dat het plaatje 
compleet en kunnen we in het najaar hier een klein deel van oogsten. Mocht er op enig moment 
blijken dat de stand toch terugloopt, om wat voor reden dan ook, dan pas ik daar direct het afschot 
op aan. Ik zie in mijn veld en in vele andere velden dat er dankzij de gemotiveerde inzet van de jagers 
een gezonde wildstand heerst . 

Ik ben dan ook enorm teleurgesteld dat er op foutieve en onvolledige bevindingen een verkeerd 
besluit word genomen en daarmee mijn enorme pak met inzet op het spel word gezet. Dit 
voornemen gaat enkel negatieve gevolgen opleveren.  Als het laatste beetje vertrouwen  niet meer 
aan de jager word gegeven en ook de beschikbare informatie van deze zijde niet word gebruikt dan 
betwijfel ik ten zeerste of ik alle  moeite, die ik er al jaren in steek om een goede wildstand te 
bereiken dan wel te handhaven, in de toekomst nog wel ga nemen. En waarschijnlijk vele met mij. Ik 
voorspel daarnaast dat de wildstand een negatief effect zal ervaren als er niet meer geoogst kan 
worden. De benuttingsjacht is DE basis voor het faunabeheer in zijn totaliteit. 


